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Interpelacja 

w sprawie bezpieczeństwa pieszych na przejściu dla pieszych przy ul. Kurlandzkiej (przy 

skręcie w os. Rusa 1-10) 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zapoznałem się z uwagami mieszkańców Chartowa, dotyczącym bezpieczeństwa na 

przejściu dla pieszych przy ul. Kurlandzkiej (w pobliżu skrętu w os. Rusa 1-10). Mieszkańcy 

słusznie argumentują, że wskazane przejście różni się standardem bezpieczeństwa                    

w stosunku do pozostałych przejść dla pieszych, które znajdują się tym odcinku drogi.  Jest to 

szczególnie ważne ze względu na to, że z tego przejścia bardzo często w drodze do placówek 

oświatowych korzystają dzieci z okolicznych bloków. W przypadku tego przejścia znaczenie 

ma także poszerzenie drogi na tym odcinku o pas drogowy do skrętu w os. Rusa 1-10.   

 

W związku z powyższym: 

Proszę o wprowadzenie na wskazanym przejściu dla pieszych rozwiązań, 

które poprawią bezpieczeństwo pieszych.  

 

z wyrazami szacunku 

Marek Sternalski  

Radny Miasta Poznania 

 Załącznik: 

Zdjęcie miejsca, które jest przedmiotem interpelacji. 

 

 


